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OBČINA ČRENŠOVCI 

Občinski svet 

 
Z A P I S N I K 

27. seje Občinskega sveta Občine Črenšovci, ki je bila dne,  14. 2. 2018 ob 17. uri, 
v prostorih gasilsko – vaškega doma v Črenšovcih. 

 

Sejo je vodil župan Občine Črenšovci Anton Törnar in ugotovil, da so prisotni naslednji člani Občinskega sveta:  
Miha Horvat, dr. Matej Kolenko, Matej Kranjec, Dominik Horvat, Anton Horvat, Ivan Rajtar, Darja Hodnik, Dušan 
Utroša, mag. Roman Kolenko, Vladimir Žalik, Anton Radman, Stanko Bohnec, Boris Kreslin in Meri Horvat. 
Odsotnost je opravičila  mag. Marija Horvat. 
Ostali prisotni: Jožica Cigan, Milena Antolin in Stanko Lebar  - občinska uprava, Aleksandra Ribarič – 
predsednica NO.  

Ad/1 

Župan Anton Törnar je ugotovil, da je prisotnih 14 članov OS, da je OS sklepčen in lahko nadaljuje  z delom. Nato 

je pod 

Ad/2 
podal predlog dnevnega reda. 
 
Miha Horvat, član OS, je predlagal dopolnitev dnevnega reda s točko: Obravnava predloga dopolnitve Odloka o 
programu opremljanja in merilih za odmero komunalnega prispevka za območje občine Črenšovci. Svetniki so 
soglašali z dopolnitvijo in sprejeli naslednji  
 
DNEVNI RED: 

1. Ugotovitev prisotnosti članov Občinskega sveta Občine Črenšovci, 
2. Določitev dnevnega reda 27. seje Občinskega sveta Občine Črenšovci, 
3. Pregled zapisnika 26. redne seje Občinskega sveta Občine Črenšovci, 
4. Obravnava predloga dopolnitve Odloka o programu opremljanja in merilih za odmero 

komunalnega prispevka za območje občine Črenšovci. 
5. Obravnava predloga proračuna Občine Črenšovci za leto 2018, 
6. Sprejem sklepa o potrditvi DIIP in IP za južno kolesarsko povezavo v Občini Beltinci in Črenšovci 

in DIIP za kolesarsko stezo Lendava-Velika Polana-Črenšovci 
7. Tekoče zadeve in 
8. Vprašanja in pobude članov občinskega sveta. 

 
Ad/3 
Župan Anton Törnar je podal pregled zapisnika 26. redne seje Občinskega sveta Občine, ki je bila 30.1.2018. 
 
Dr. Matej Kolenko, član OS, je imel pripombo, da se pri zapisniku upoštevajo dvojna merila in je pri nekaterih 
svetnikih dobesedni zapis pri drugih pa ne. Predlagal je, da se na četrti strani zapisnika črta besedilo zadnjih 
dveh odstavkov na kar je Stanko Bohnec, član OS, povedal, da ne ve zakaj bi se naj zapisano umaknilo.  
 
Župan je dal na glasovanje predlog o umiku zapisanih dveh zadnjih odstavkov zapisnika. Za so glasovali 4 člani 
OS. Predlog ni bil sprejet. 
 
Dr. Matej Kolenko, član OS, je nadalje pojasnil je, da je letak izdan s strani Občinskega odbora NSi pred 
božičnimi prazniki vseboval poročilo svetniške skupine o realiziranih predlogih in pobudah ter o zavrnjenih 
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oziroma delno realiziranih predlogih in  zahteval, da se svetnik Anton Radman, član OS, javno opraviči zoper čast 
in dobro ime stranke. 
 
Anton Radman, član OS, je bil mnenja, da gre za predvolilni golaž. Svoje mnenje je povedal tako kot je razumel 
letak, pa tudi drugi so ga na to opozorili. Opravičevati se ne misli nobeni politični stranki.   
 
Po končani razpravi o vsebini zapisnika je župan dal na glasovanje potrditev zapisnika OS.  Z 9 glasovi za od 14 
prisotnih je bil zapisnik 26. seje OS, ki je bila 30.1.2018, potrjen. 
 
Ad/4 
Miha Horvat, član OS, je pojasnil, da so na predlog svetniške skupine NSi  o subvencioniranju komunalnega 
prispevka za mlade in mlade družine v Občini Črenšovci bili pomisleki, da se dela selekcija in je v obravnavo bil 
že 29.11.2017 dan novi predlog, da se dopolni Odlok o programu opremljanja in merilih za odmero komunalnega 
prispevka za območje občine Črenšovci v 15. členu z definiranjem uvedbe subvencioniranja komunalnega 
prispevka za reševanje prvega stanovanjskega vprašanja v višini 50 %. 
 
Stanko Lebar je ob tem opozoril, da imamo tudi veliko rekonstrukcij stanovanjskih hiš za potrebe mladih družin pri 
katerih so investitorji starši in je potrebno tudi to doreči, saj v nasprotnem lahko pride do problemov in 
nezadovoljstva. 
 
Anton Horvat, član OS, je predlagal, da se pripravi pravilnik v katerem se dorečejo vse dileme. 
 
Miha Horvat, član OS, je predlagal, da se sprejme sklep o subvencioniranju in na podlagi sklepa pripravijo pravila 
oziroma dopolnitev odloka. Pri tem so občinski upravi lahko v pomoč že sprejete subvencije v nekaterih drugih 
občinah. 
 
Dr. Matej Kolenko, član OS, je bil mnenja, da se predlog o subvencioniranju komunalnega prispevka potrdi in 
pregleda druge občine, ki že to imajo in pripravi dopolnitev odloka. 
 
Po končani razpravi je župan dal na glasovanje predlog subvencioniranja komunalnega prispevka. Za so 
glasovali 3 člani OS. Predlog ni bil sprejet. 
 
Ad/5 
Župan je povedal, da je predlog proračuna za leto 2018 bil obravnavan na vseh treh odborih, zapisnike so 
svetniki prejeli v gradivu in predlagal, da se s strani predsednika predstavijo predlogi Odbora za proračun, finance 
in gospodarske dejavnosti. 
 
Miha Horvat, član OS in predsednik odbora, je imel pripombe na vsebino zapisnika odbora v smislu razprave 
prisotnih ter predstavil predloge, ki se  predlagajo  OS v obravnavo in sprejem.  Nadalje je predlagal, da se glede 
na najavljen javni razpis za sofinanciranje energetske prenove stavb v lasti in rabi občin Ministrstva za 
infrastrukturo, sredstva na proračunski postavki 4205010 – Sanacija objekta: Kleklov dom v višini  165.497,00 € 
prenesejo v proračunsko rezervacijo, saj bi bilo škoda, da se ne bi prijavili na razpis in izkoristili sredstev iz 
javnega razpisa.  
 
Župan je pojasnil, da se bo občina prijavila na javni razpis, če bo izpolnjevala razpisne pogoje, vendar je 
skeptičen glede na lanski javni razpis in razdelitev sredstev.   
 
Anton Radman, član OS, je pripomnil, da v predlogu proračuna ne vidi predlogov vaških odborov, konkretno VO 
Srednja Bistrica  in društev, ki so se sicer slabo odzvala, saj je poziv bil objavljen le na spletni strani občine. Če 
predlogi VO Srednja Bistrica v proračunu ne bodo zajeti ga ne misli podpreti. 
 
Župan je pojasnil, da se na Srednji Bistrici ureja parkirišče za potrebe vrtca in osnovne šole ter  pripravljajo 
optimalne variantne rešitve za sanacijo vrtca.    
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Meri Horvat, članica  OS, je povedala, da v proračunu ni sredstev  za nabavo otroških igral v naselju Kamenci, ki 
jih je predlagal Odbor za družbene dejavnosti in za katere prosijo že dve leti. Ne gre za velika sredstva, bi pa 
imela velik pomen pri otrocih.  
 
Stanko Bohnec, član OS, je bil mnenja, da je v razvojnem načrtu potrebno načrtovati izgradnjo dodatnega 
bivalnega prostora za vrtec na Bistrici, saj prostor  na parceli je. Povedal je, da v proračunu za Bistrice ni 
investicijskih projektov in ga zaradi tega ne podpira. 
 
Župan je povedal, da občina 75 % sredstev porabi za z zakonom predpisane naloge (otroško varstvo, šolstvo, 
sociala, zdravstvo…) in le 25 % lahko razporeja. Vsaka vas in vsako društvo se najde v proračunu. Potrebno pa 
je zagotoviti tudi sredstva za sanacijo čistilnih naprav v Trnju in na Bistrici. V preteklem letu so je izvajalo več 
investicij na Bistricah. Dejstvo je, da razpolagamo s premalo sredstvi za vse želje, rešujemo najnujnejše. 
 
Dušan Utroša, član OS, je opozoril, da občina nima razvojne strategije, razvojni projekti niso ažurirani, investicije 
se delajo na pamet, nekatere so cenovno prenapihnjene, npr. nadstrešek na Dolnji Bistrici. Stari vrtec v 
Črenšovcih v preteklosti, na njegov predlog, ni bil primeren za dnevno bivalni center, sedaj pa naenkrat je. 
Mnenja je bil, da bi se tudi k sanaciji kulturne dvorane moralo pristopiti celovito, prav tako k projektom športnega 
centra in videti kaj je potrebno, kaj racionalno. Predlagal je: 

 da se sredstva na postavki  4315002 – oprema PGD Črenšovci v višini 20.000,00 € ne razdelijo  PGD 
Črenšovci in PGD Žižki ampak se preusmerijo v nabavo gasilskih oblek vsem  PGD društvom v občini; 

 da se zemljišče za parkirišče, ki je nujno potrebno, kupi za dogovorjeno kupnino, ki je bila s pogajanji 
dosežena kot najugodnejša, v razmerju 50 % občina in 50 % društvo.  

 
Mag. Roman Kolenko, član OS, je povedal, da ne more reči, da je proračun dober, ker ni, samo drugačen ne 
more biti. Če bi imeli razvojno strategijo bi bilo proračun lažje pripraviti in ga tudi podpreti. Potrebno je pristopiti k 
načrtu investicijskih vlaganj in to kvalitetno. Zasnovati ga je potrebno po področjih in določiti jasne prioritete. Stoji 
za sklepi, ki so ji izglasovali na Odboru za proračun, finance in gospodarske dejavnosti. 
 
Anton Horvat, član OS, je povedal, da je odbor, katerega je tudi član, tri ure razpravljal in usklajeval predlog 
proračuna in bi bilo prav, da za usklajenimi odločitvami člani odbora stojijo. 
 
Vladimir Žalik, član OS, je bil istega mnenja, da je potrebno stati za stališči odbora kajti v nasprotnem ni potrebe 
po zgubljanju energije na odborih. Povedal je, da se je tudi na Bistricah veliko delalo in naštel investicije zadnjih 
let v primerjavi z Žižki. Vendar se mu zdi razumljivo in prav, da se dela in investira tam kjer je to najbolj potrebno.  
 
Župan je povedal, da proračun ni idealen, nikoli ni bil in ne bo. Že zadaj se kaže, da bo potreben rebalans. Če 
hočemo delati naprej je potrebno proračun sprejeti kajti v nasprotnem ne bo možno koriščenje sredstev po 21. in 
23. členu ZFO-1.  
 
Anton Radman, član OS, je povedal, da se proračun sprejema tako že vrsto let. Določeni sumi pri izbiri izvajalcev 
se pojavljajo zato, ker smo imeli v preteklosti gradbene odbore, ki so sodelovali pri investicijah in bili seznanjeni s 
potekom in tudi sami opozarjali na problematiko, sedaj pa tega ni. Soglaša, da pri nakupu zemljišča za parkirišče 
občina sofinancira 50 % dogovorjene cene. Glede Gasilske zveze Črenšovci je povedal, da bi bilo potrebno točno 
definirati porabo sredstev iz proračuna in jo ukiniti v kolikor ne opravlja naloge za katere je bila ustanovljena. 
 
Dušan Utroša, član OS, je pojasnil postavke za porabo sredstev GZ, ki so v proračunu in s katerimi se 
zagotavljajo cilji delovanja GZ glede organiziranosti, strokovne usposobljenosti in usklajenega razvoja ter 
opremljenosti društev.   
 
Dr. Matej Kolenko, član OS, je predlagal, da se ob obnovi kulturne dvorane povabi k sodelovanju predsednico 
KTD Črenšovci Andrejo Sever, saj je KTD upravljavec kulturne dvorane. Soglaša z nakupom parcele za 
parkirišče, ki ne bo služilo samo članom PGD ampak vsem občanom, saj je dvorana v gasilsko-vaškem domu 
veliko v uporabi in predlaga nakup v razmerju 50 : 50.  
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Miha Horvat, član OS, je še enkrat predlagal, da se naj razmisli o energetski sanaciji Kleklovega doma, saj se mu 
zdi to smiselno. 
 
Župan je dal na glasovanje predloge Odbora za proračun, finance in gospodarske dejavnosti: 

 predlog, da se dopolni letni načrt razpolaganja s stvarnim premoženjem Občine Črenšovci za leto 2018 z 
odprodajo stavbnih zemljišč v k.o. Črenšovci, parc. št. 899 – 1304 m2 po vrednosti 13.040,00 €, k.o. Dolnja 
Bistrica, parc. št. 303/3 – 723 m2 po vrednosti 7.230,00 € in parc. št. 302/5 – 269 m2 po vrednosti 2.690 €, je 
bil soglasno sprejet. 

 predlog, da se na prihodkovni strani proračuna povečajo prihodki iz naslova kapitalskih prihodkov  (konto 72)  
v višini 24.000,00 € na račun prodaje stanovanja in v višini 22.900,00 € iz naslova prodaje stavbnih zemljišč 
je bil soglasno sprejet. 

 predlog, da se na prihodkovni strani proračuna povečajo prihodki na kontu 714997 v višini 37.500,00 € iz 
naslova omrežnine za vodooskrbo, je bil soglasno sprejet. 

 predlog, da se na odhodkovni strani proračuna na postavki subvencije omrežnine – vodooskrba zagotovi 
41.500,00 € je bil soglasno sprejet. 

 predlog, da se sredstva v višini 10.000,00 € iz konta  4133005 – tuji jezik prenesejo na konto – 432300 – 
investicijski transferi javnim zavodom (šolam) je bil soglasno sprejet. 

 predlog, da se sredstva na kontu 4025030 – tekoče vzdrževanje cest in zimska služba v višini 30.000,00 € 
prenesejo na proračunsko rezervacijo je bil sprejet z večino glasov. 

 predlog, da se sredstva na kontu 42050034 – menjava oken na VD Gornja Bistrica prenesejo v proračunsko 
rezervacijo, ter da se sredstva za isti namen zagotovijo na konto 4025030 - vzdrževanje objektov je bil 
soglasno sprejet. 

 za predlog, da se sredstva na kontu  4315002 – oprema PGD Črenšovci v višini 20.000,00 € razdelijo 
proporcialno PGD Črenšovci in PGD Žižki vsakemu po 10.000,00 € za isti namen sta glasovala dva člana 
OS. Predlog ni sprejet. 

 za predlog, da se na kontu 4315002 – parkirišče PGD Črenšovci zagotovijo sredstva v višini 3.820,00 €, kar 
predstavlja v zemljišču velikosti 764 m2, ovrednoteno po vrednosti 10 €/m2, 50% sofinancerski delež s strani 
občine sta glasovala dva člana OS. Predlog ni sprejet. 

 predlog, da se v povezavi s predlogi, ki posegajo v  prihodkovno in odhodkovno stran oblikuje proračunsko 
rezervacijo, ki  predstavlja temelj nadaljnjih potrebnih proračunskih ukrepov je bil soglasno sprejet.  

 
Nato je župan dal na glasovanje amandmaje k proračunu. 
1. Amandma, ki ga je predlagal župan, da se proračunski postavki na kontih  740001 in 500307 povečata na 

skupno 139.262,00 €  je bil soglasno sprejet. 
2. Za amandma, ki ga je predlagal Miha Horvat, da se sredstva iz postavke 4205010 – Sanacija objekta Kleklov 

dom v višini 165.497,19 € prenesejo v proračunsko rezervacijo  je glasovalo 6 članov OS. Amandma ni 
sprejet. 

3. Amandma Dušana Utroša, da se sredstva na kontu 4315002 – oprema PGD Črenšovci namenijo Gasilski 
zvezi Črenšovci za nabavo gasilske opreme za vsa PGD v občini je bil sprejet z 10 glasovi za. 

4. Za amandma Antona Horvata, da se sredstva iz prejšnjega amandmaja razdelijo vsem PGD v občini enako 
je glasovalo 5 svetnikov. Amandma ni sprejet. 

5. Amandma Antona Radmana, da o razdelitvi sredstev za gasilsko  opremo posameznemu PGD odloči 
Gasilska zveza Črenšovci je bil sprejet z 10 glasovi za. 

6. Amandma Dušana Utroša, da se nakup zemljišča za parkirišče PGD Črenšovci v proračunu zagotovijo 
sredstva v višini 50 % dogovorjene kupnine je bil sprejet z 11 glasovi za. 

 
Po končani razpravi je župan predlagal sprejem proračuna za leto 2018.. Člani OS so z 10 glasovi za od 14 
prisotnih svetnikov sprejeli 
SKLEP štev. 0320-27/2018-183: 
Občinski svet Občine Črenšovci sprejme predlog Odloka o proračunu Občine Črenšovci za leto 2018 s 
sprejetimi predlogi sprememb in dopolnitev. 
 
Soglasno je bil sprejet SKLEP štev. 0320-27/2018-184:  
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Dopolni se Letni načrt razpolaganja s stvarnim premoženjem Občine Črenšovci v leto 2018 z odprodajo 
stavbnih zemljišč v k.o. Črenšovci, parc. št. 899 – 1304 m2 v vrednosti 13.040,00 € in v k.o. Dolnja Bistrica, 
parc. št. 303/3 – 723 m2 v vrednosti 7.230,00 € in parc. št. 302/5 – 269 m2 v vrednosti 2.690 €. 
 
Ad/6 
Župan je predstavil dokumente obeh investicijskih projektov, ki sta bila na nivoju pomurske statistične regije na 
Razvojnem svetu in Svetu pomurske razvojne regije na skupni seji, 6. 2. 2018,  potrjena.  
 
Razprave ni bilo. 
 
Soglasno sta bila sprejeta  SKLEP štev. 0320-27/2018-185: 
Občinski svet Občine Črenšovci potrdi Dokument identifikacije investicijskega projekta in investicijski 
program Južna kolesarska povezava Občin Beltinci in Črenšovci. 
 
SKLEP štev. 0320-27/2018-186: 
Občinski svet potrdi Dokument identifikacije investicijskega projekta za investicijo Kolesarska steza 
Lendava – Velika Polana – Črenšovci. 
 
Ad/7 
1. 
Dušan Utroša, član OS, je opozoril na predlog Odbora za proračun, finance in gospodarske dejavnosti, da so 
sklepi iz preteklih let, ki se nanašajo na sofinanciranje gasilske opreme, objektov in ostalih osnovnih sredstev za 
OS v tej ali drugi sestavi nezavezujoči in predlagal, da se prekliče veljavnost sklepa štev. 0320-11/2012-74. 
 
Člani OS so soglasno sprejeli SKLEP štev. 0320-27/2018-187: 
Občinski svet Občine Črenšovci preklicuje veljavnost sklepa Občinskega sveta Občine Črenšovci štev. 
0320-11/2012-74, sprejetega 13.3.2012. 
 
2. 
Župan je predlagal, da se sprejme sklep o brezplačnem prenosu lastništva gasilsko-vaškega doma v Črenšovcih 
na Prostovoljno gasilsko društvo Črenšovci, ki je bilo s sklepom OS v letu 2010 brezplačno preneseno na občino, 
zaradi prenove gasilskega doma in prijave na javni razpis, za čas minimalne dobe sledljivosti investicije, saj se  je 
ta čas iztekel in so pogoji za prenos lastništva. 
 
Člani OS so soglasno sprejeli SKLEP štev. 0320-27/2018-188: 
Občinski svet Občine Črenšovci soglaša, da se nepremičnina parc. štev. 1183  k.o. Črenšovci prenese 
brezplačno na Prostovoljno gasilsko društvo Črenšovci v deležu 50 %. 
 
3. 
Aleksandra Ribarič, predsednica NO, je člane OS seznanila z odgovori Računskega sodišča RS, Ministrstva za 
finance in Ministrstva za javno upravo na obvestilo NO o izvedbi nadzora in ugotovitve NO o hujši kršitvi 
predpisov. 
 
Ad/8 
Anton Radman, član OS, je postavil vprašanje glede Pomurskih lekarn in pripomnil, da če je res, da ima večinsko 
vlogo pri odločanju ustanoviteljev MO Murska Sobota, nimamo kaj iskati v Svetu zavoda Pomurske lekarne. 
 
Miha Horvat, član OS, je postavil vprašanje ali se bo občina prijavila na javni razpis za sofinanciranje energetske 
prenove stavb v lasti in rabi občin Ministrstva za infrastrukturo, katerega objava je napovedana na 16. 2.2018. 
 
Župan je povedal, da se bomo vsekakor prijavili, če bomo izpolnjevali razpisne pogoje. 
 
Miha Horvat, član OS, je opozoril na problematiko obravnave pobud svetniške skupine NSi, ki se kljub določilu 
25. člena Poslovnika  Občinskega sveta , da če se pobuda nanaša na delo občinskega sveta mora župan na njo 
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odgovoriti takoj oziroma jo uvrstiti na dnevni red prve naslednje seje, ne upošteva in s tem krši poslovnik. Če se 
pobuda nanaša na delo OS prosi, da se tega v bodoče držimo.  
 
Meri Horvat, članica OS, je predstavila problematiko kulturno-informacijskega centra v romskem naselju Kamenci 
kjer prihaja do nesoglasij zaradi uporabe prostorov centra s strani upravljavca centra in predlagala, da se skliče 
sestanek.  
 
 
Ker je bil dnevni red izčrpan,  je župan sejo zaključil ob  20.10 

Seja je posneta z diktafonom in shranjena  na spominskem mediju, ki se hrani v upravi Občine Črenšovci. 

 

Zapisnik sestavila:                                                  Sejo vodil: 
Jožica CIGAN                          Anton TÖRNAR, župan 
 
 

 

 

 

  


